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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2014 
§ 13-37 

Tid: tisdagen den 18 mars kl. 17.30–17.50 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-03-19 
 

 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Emilia Bjuggren 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)     

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S) 
Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)   

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)   

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Förhindrade    
Axel Nekham (MP)  
Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, , 

Erik Odenlid nämndsekreterare, Lennart Öström administratör 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 32 
Aktualitetsprövning av Promenadstaden Översiktsplan för 
Stockholm  

Remiss från stadsbyggnadsnämnden                                                                                                                                                                                                                                                                    
Dnr: 311-1220-2013 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Som svar på remissen från stadsbyggnadsnämnden hänvisas till förvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

 

 
Ärendet 
 
Efter beslut i stadsbyggnadsnämnden har en aktualitetsprövning av Promenadstaden 

Översiktsplan för Stockholm utsänts på remiss.  

 

Förvaltningen ser mycket positivt på att idrott och rekreation beskrivs under en egen rubrik i 

översiktsplanen. Med ledning av nyligen framtaget material av förvaltningen, dels det 

idrottspolitiska programmet, dels rapporten om närheten till idrottsanläggningar, bör texten 

som handlar om idrott och rekreation i översiktsplanen revideras så att avsnittet 

överensstämmer med dessa två dokument.  

 

Stockholms befolkning ökar med rekordfart och medför ett stort behov av nya bostäder. I 

stadens långsiktiga planering anges att 140 000 nya lägenheter ska stå färdiga till 2030. 

Förvaltningen anser att det är viktigt att nya idrottsytor skapas för både föreningslivet och det 

oorganiserade spontana idrottandet vid planeringen av nya bostads- och stadsdelsområden.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Åsa Lindhagen (MP) yrkar bifall till sitt eget förslag till beslut enligt följande: 

 

Förslag till beslut 

1. Att idrottsnämnden beslutar att som svar på remissen, utöver att hänvisa till 

idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande, framför följande 

Det är bra att stadsbyggnadskontoret i god tid före valet 2104 påbörjar arbetet med att 

aktualitetsförklara översiktsplanen. Miljöpartiet anser att översiktsplanen är ett av stadens 
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viktigaste styrdokument varför det är viktigt att översiktsplanen är så aktuell som möjligt. 

Vilken inriktning stadens översiktsplan ges har stor påverkan på stadens mark och 

vattenanvändning. För Miljöpartiet är det viktigt att bemöta en fortsatt befolkningsökning 

genom att ge Stockholms invånare en hög livskvalitet med tillgång till ren luft, vatten samt en 

trivsam, trygg, hälsosam och vacker miljö. Stockholm ska vara en modern, mänsklig och 

miljövänlig stad och kunna erbjuda samtliga invånare en bostad. Idag är det tufft att hitta en 

bostad i Stockholm och i år är bostadsbristen för unga och studenter värre än på länge. 

Bostadsbyggandet i Stockholm för unga och studenter är idag inte prioriterat. 

Miljöpartiets idé om en grön stadsplanering tar sin utgångspunkt i att den ska bidra till att 

minska stadens klimatpåverkan genom att hushålla med stadens mark- och vattenresurser och 

genom att värna och utveckla stadens karaktär och gröna kvaliteter. För att möjliggöra detta är 

det av stor vikt att stadens framtida bebyggelseplanering koordineras med stadens 

trafikplanering. 

I den del av aktualitetsprövningens förslag som behandlar förhållningssätt till riksintresset 

Stockholms innerstad med Djurgården kan vi konstatera att det ryms vissa problematiska 

inslag. Den riksintresseklassificering och beskrivning som gäller för staden är ingen materia 

som man kan plocka delar ur. Det är en helhet. Nu framstår det som om staden kan peka ut 

vissa aspekter och delar och välja bort andra. Så är inte fallet. Rimligen bör staden i arbetet 

med kommande aktualiserade översiktsplan hantera riksintresset korrekt. Att säga att den 

starka expansiva fas som staden befinner sig i idag skulle stärka storstadsperspektivet, torde 

vara en direkt vantolkning. Extra anmärkningsvärt är de delar i förslaget till förhållningssätt 

som behandlar city. Texten uttrycker i princip att stadssiluettens kulturhistoriska värde och 

skydd inte ska gälla för denna del av staden. Så är så klart inte fallet. 

Det är även viktigt att stadens översiktsplan gör ordentliga och tuffa prioriteringar som 

långsiktigt säkerställer de kvaliteter som gör Stockholm till den attraktiva stad som Stockholm 

är idag. Vidare så måste Stockholms stad ta ett helhetsgrepp på buller- och 

luftkvalitetsproblematiken orsakad av bilar, industri och flyg om staden på ett långsiktigt och 

hållbart sätt ska kunna växa och lösa den svåra bostadsbristen. 

Miljöpartiet vill hålla fortsatt högt tempo för att möta bostadsbehovet i Stockholm, men det 

lider brist på byggbar mark. Staden har genom Bromma flygplats en fantastisk tillgång, en 

otrolig markresurs som Miljöpartiet gärna vill använda för att minska bostadsbristen. Genom 

att avveckla Bromma flygplats minimeras inte bara flygbullret i stora delar av Stockholm, 

staden ges även möjlighet att på väl valda delar växa på höjden samt att minska intrången i 

stadens många viktiga och vackra grönområden. 
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Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 

Åsa Lindhagen (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag till beslut. 

 

 

 

Vid Protokollet 2014-03-19 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

 

 

Justeras 2014-03-19 

 

 

 

 

 

……………………………………  ----------------------------------------------- 

  

Regina Kevius   Emilia Bjuggren 

 

 


